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Nämndinitiativ 

Ang. reklamförsäljning 

 

Sedan en tid tillbaka sköter förvaltningen försäljning och hantering av reklam på bussarna. 

Vi önskar en utvärdering av övertagandet så långt. Hur ser förvaltningen på förändringen, vilka har 

konsekvenserna blivit? 

Vi är också intresserad av en ekonomisk uppföljning av just reklamförsäljningen på fordon, kostnader 

vs. Intäkter, inklusive kringorganisation som uppsättning och liknade. 

Till sist vill vi också att nämnden får en redogörelse för hur den strategiska tillväxtplanen ser ut när 

det gäller reklamförsäljning i våra fordon. 
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